
Zápis ze zasedání kolejní rady Kajetánka 20. 2. 2014 

Zasedání kolejní rady Kajetánka proběhlo 20. 2. 2014 v 16.00 v iRoomu, 7. p. K1A. 

Přítomni: Michaela Černá, Jakub Velkoborský, Denisa Glacová, Peter Ďurec. 

Nepřítomni: Martin Čičmanec, Karel Havlík, Petr Hanzlík. 

Hosté: Martin Kameník. 

 

Program 

1. Schválení program 

2. Schválení zápisu 

3. Instalace světel 

4. Chov psa 

5. Turnikety 

6. Posilovna 

7. Příští zasedání 

Jednání 

1) Schválení programu 

Program schválen 4-0-0. 

2) Schválení zápisu 

Zápis ze 13. 12. 2013 schválen 4-0-0. 

3) Instalace světel. 

V budovách Kajetánky 1 probíhá výměna 

chodbového osvětlení. Kolejní rada nebyla 

o akci informována. Tím byl opakovaně 

porušen slib, že všechny významné 

rekonstrukce budou s kolejí radou projednány. 

Nové osvětlení není vyhovující. 

4) Chov psa 

Patrik Chrást předložil žádost o povolení chovu 

psa na koleji. Kolejní rada se k žádosti vyjádřila 

kladně. 

5) Turnikety u vstupu 

Ředitel KaM na minulém zasedání Rady KaM 

předložil projekt instalace turniketů do vstupu 

K1. Kolejní radě byl projekt zamlčen. 

6) Posilovna 

Martin Kameník informoval, že vybavení 

posilovny (běžecký pás a rotopedy) nejsou ani 

po plánované opravě zcela v pořádku.  

Kolejní Rada kontaktuje vedoucí koleje Alenu 

Mikušovou s žádostí o bližší informace o 

řešení. 

7) Příští zasedání 

Kolejní rada předběžně stanovila datum 

zasedání v letním semestru. 

Příští zasedání proběhne v pondělí 10. 3. 2014 

v 16:15 hodin. Další řádná zasedání budou 

probíhat pravidelně první pondělí v měsíci. 

 

 Denisa Glacová

 


